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Abstract (en)
In an installation for burning hazardous waste, a combustion chamber (20) into which some of the hazardous waste, in particular in gaseous and
liquid form, is injected by a burner (23) and in which it is burnt is inserted downstream of a rotary tubular furnace (1). The rotary tube (11) of the
rotary tubular furnace (1) opens into the combustion chamber (20), which is constructed as a stationary tube, in the lower conically converging
region (21). The flue gases produced in the rotary tubular furnace (1) flow upwards together with the flue gases produced in the combustion
chamber (20). At the same time, secondary air is also fed in, as a result of which an extraordinarily good burn-up rate is achieved right up to the end
of the combustion chamber. Since a part of the hazardous waste is burnt in the combustion chamber, the dimensions of the rotary tubular furnace (1)
can be reduced. <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Anlage zur Verbrennung von Sondermüll wird an einem Drehrohrofen (1) eine Brennkammer (20) nachgeschaltet, in welcher ein Teil
des Sondermülls, insbesondere gasförmiger und flüssiger Art, durch einen Brenner (23) eingedüst und verbrannt wird. In die als stehendes Rohr
ausgebildete Brennkammer (20) mündet in untern, konisch zusammenlaufenden Bereich (21) das Drehrohr (11) des Drehrohrofens (1). Die im
Drehrohrofen (1) erzeugten Rauchgase strömen zusammen mit den in der Brennkammer (20) erzeugten Rauchgasen von unten nach oben. Hierbei
wird noch Sekundärluft eingeleitet, wodurch ein ausserordentlich guter Ausbrand bis zum Ende der Brennkammer erreicht wird. Dadurch, dass ein
Teil des Sondermülls in der Brennkammer verbrannt wird, kann der Drehrohrofen (1) kleiner dimensioniert werden.
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